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∆ΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ  
ΓΙΑ ΠΡΟΣΧΟΛΙΚΗ ΑΓΩΓΗ 

 
 

Η εφαρµογή της υ̟οχρεωτικής δίχρονης Προσχολικής Αγωγής στο ∆ήµο µας υ̟ήρξε ένα α̟ό τα 
βασικότερα θέµατα, καθώς ο Σε̟τέµβριος είναι ̟ολύ κοντά,  της συνάντησης ̟ου 
̟ραγµατο̟οιήθηκε την Τρίτη, 12 Μαΐου 2020, µεταξύ των µελών του ∆.Σ. της Ένωσης Γονέων µε το 
∆ήµαρχο Αχαρνών κο Σ̟ύρο Βρεττό, την Αντιδήµαρχο Παιδείας κα Λουΐζα Κοσµίδου και  τους 
Προέδρους των Σχολικών Ε̟ιτρο̟ών Πρωτοβάθµιας και ∆ευτεροβάθµιας, κο Χαράλαµ̟ο 
Ορφανίδη και κο Ιωάννη Μίχα αντίστοιχα καθώς και τον Αντι̟ρόεδρο της Πρωτοβάθµιας 
Σχολικής Ε̟ιτρο̟ής κο Θοδωρή Πολυµενέα 
 
Με βάση την ̟ράξη 2/31-5-2019 της τριµερούς ε̟ιτρο̟ής για την εφαρµογή της υ̟οχρεωτικής 
δίχρονης Προσχολικής Αγωγής στο ∆ήµο µας, ̟ροκύ̟τει ότι α̟αιτούνται 23 νέες αίθουσες. 
 
Προκειµένου να υλο̟οιηθεί το ̟ρόγραµµα, οι αρµόδιες υ̟ηρεσίες του ∆ήµου σε συνεργασία µε 
τους αρµόδιους µηχανικούς της ΚτΥ̟ ΑΕ – ελλείψει των α̟αραίτητων αριθµητικά δοµών – 
διενήργησαν αυτοψίες στους ελεύθερους χώρους των ήδη υ̟αρχόντων Νη̟ιαγωγείων για την 
δυνατότητα ή µη, το̟οθέτησης αιθουσών. 
Μετά την ολοκλήρωση των αυτοψιών η ΚτΥ̟ Α.Ε. κατέθεσε την ̟ρότασή της, η ο̟οία µας 
γνωστο̟οιήθηκε, για την εξασφάλιση 17 αιθουσών διδασκαλίας και 2 αιθουσών δασκάλων. 
 
Ο ∆ήµαρχος τόνισε ότι δεν είχε γίνει καµία ̟ροετοιµασία α̟ό το 2018 για το συγκεκριµένο θέµα, 
ότι ασκήθηκε µεγάλη ̟ίεση στην ΚτΥ̟ Α.Ε. η ο̟οία θα αναλάβει εξ’ ολοκλήρου το έργο της 
κατασκευής και το̟οθέτησης των αιθουσών, νέου τύ̟ου και τεχνολογίας ̟λήρως εξο̟λισµένων  
και ότι ευελ̟ιστεί να ολοκληρωθεί το έργο καθώς ο χρόνος είναι ελάχιστος. 
 
Α̟ό την ̟λευρά µας τονίσαµε ότι είµαστε γενικότερα αντίθετοι µε την το̟οθέτηση ̟ροκάτ 
αιθουσών διδασκαλίας, ότι αντιλαµβανόµαστε την εύρεση άµεσων λύσεων για το θέµα και 
ζητήσαµε την δέσµευση της ∆ηµοτικής Αρχής για σταδιακή α̟όσυρση των ̟ροκάτ αιθουσών µετά 
την διετία καθώς και την ̟ρόβλεψη για ανέγερση νέων Νη̟ιαγωγείων. 
 
 
  

 

Για το ∆.Σ. 

 

 
Η ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ 

 

Η ΓΕΝ. ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 

ΕΛΕΝΗ ΜΟΤΣΙΑ ΚΥΡΙΑΚΗ ΑΣΛΑΝΙ∆Η 
 


